
                                ZAPISNIK SEJE SVETA STARŠEV           

z dne 3.10.2023                                                                     
  

Sejo je vodil g. ravnatelj Marko Popit.  Začela se je ob 18. uri v učilnici 15 v 1. nadstropju šole.  

Lista prisotnosti je priložena.  

  

DNEVNI RED:  

1. Potrditev zapisnika zadnje seje z dne 8. junija 2023  

2. Predstavitev predstavnikov razredov in izvolitev novega predsednika  

3. Poročilo o vzgojno-izobraževalnem delu v šolskem letu 2022/23  

4. Letni delovni načrt (LDN) 2023/24  

5. Razno  

  

Ad 1  

Člani Sveta staršev so potrdili zapisnik z dne 8. junija 2023.  

  

Ad 2  

Ravnatelj je predstavil  delo  predsednika Sveta staršev. Mandat predsednika traja 3 leta. 

Izvoljen je bil g. Igor Seljak, predstavnik 2.A. Ravnatelj prosi, da se starši usklajujejo z njim 

glede določenih stališč, ki jih potem on posreduje ravnatelju.  

SKLEP: Člani Sveta staršev soglasno podprejo g. Seljaka za predsednika. 

Vsi predstavniki razredov so se predstavili ostalim in povedali, kako so bili izvoljeni – bodisi 

so se javili, so bili izžrebani, ipd. Predstavili so tudi svoje izkušnje, v glavnem so vsi zadovoljni, 

res pa je, da se večinoma nihče noče javiti za predstavnika.  

Vsi navzoči so podali kratko poročilo z roditeljskega sestanka. Večjih pripomb ni bilo, razen 

staršev učencev, ki obiskujejo pouk v novem delu stavbe nad telovadnico. Moti jih, da učilnice 

niso klimatsko urejene, saj so trenutno bolj podobne savnam. 

Podane so bile tudi smernice o boljši sestavi jedilnikov – o zdravi  prehrani. 

Starši učencev devetošolcev želijo, da organiziramo zaključni izlet. Učenci, ki imajo med 

šolskim letom več kršitev, naj imajo ta dan pouk. 

Starši tudi želijo, naj učitelji ne popuščamo toliko otrokom in naj se držimo obljub, ki jih 

izrečemo.  Poudarjajo, da imajo vsi otroci pravico do željenega izobraževanja in da naj moteče 

otroke res pošiljamo na asistenco. Posledično pa skrbimo za sprotno obveščanje staršev o 

kršitvah njihovih otrok. 

Ad 3  

Ravnatelj Marko Popit je predstavil Poročilo o vzgojno-izobraževalnem delu v šolskem letu  

2022/23, ki je sestavni del tega zapisnika.  



Starši ugotavljajo, da  se izredno malo učencev odloča za tehnične poklice, vpisa na te srednje 

šole je zelo malo. Predlagajo, da bi zaprosili starše, ki so zaposleni v teh poklicih za predstavitev 

njihove dejavnosti učencem osmih in devetih razredov. 

  

 

Ad 4  

Obravnavali smo Letni delovni načrt (LDN) 2023/24.  

Publikacijo za tekoče šolsko leto smo že objavili na spletni strani šole, kjer je predstavljeno 

življenje in delo naših učencev skozi celo šolsko leto. Na novo pa smo se v tem šolskem letu 

vključili v projekt Mepi. G. ravnatelj na kratko ta projekt tudi predstavi. 

Tudi ostale dejavnosti učencev  že potekajo po planu. 

Šola ima okrepljeno svetovalno službo, ki po potrebi nudi pomoč tudi staršem.  

 

  

Ad 6  

Izpostavljeno je bilo vprašanje, kdaj bo zgrajen  nadstrešek pred vhodom v šolo in če obstaja 

možnost povečave kolesarnice. 

Staršem se tudi poraja vprašanje  zakaj se učencev priseljencev med šolskim letom ne ocenjuje? 

 

G. ravnatelj je staršem podal odgovore na zastavljena vprašanja. 

  

 

 

 

Seja je bila zaključena ob 19.40.  

  

     

                                                                                          Zapisala:  Alenka Glastovec 


